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ПИТАНЕ

От Инициативен комитет 

избран на учредително събрание в община Севлиево
на 14.03.2022 г. в състав:

1. Светлана Иванова Георгиева

2. Милен Иванов Недялков

3. Христо Гошев Гунчев

4. Александър Иванов Богданов

5. Николай Димитров Джабраилов

В  публичното  пространство,  посредством  медийно  отразяване,
гражданска активност и изказвания на специалисти в различни области се
оповести  и  натрупа  критично  мнение  относно  инвестиционно
предложение “Изграждане  на  логистична  и  складова  база  за  каменни
фракции, цех за производство на каменна вата, енергоизточник за нуждите
на производството, сграден фонд и площадки за находище „Върбовка“, с.
Върбовка,  община  Павликени,  област  Велико  Търново“,  с  възложител
„Петрургия“ ЕООД.

Предвид  редица  изнесени  факти  относно  споменатия  проект  и
потенциалните  рискове,  срещу които  множество  хора  и  специалисти  са
обединени  и  изразяват  гражданската  си  позиция.  Посредством
възможностите, които им дава „Закон за пряко участие на гражданите в



държавната  власт  и  местното  самоуправление”  –  Инициативен  комитет,
събира подписка срещу изграждането на завода и притесненията относно
спазването на екологичните закони и норми. Също така предложения на
народни  представители,  общински  съвети  и  кметове  посредством
декларации  и  други  решения  срещу реализацията  на  проекта  се  отчита
общия интерес и повдигането на темата, касаеща и жителите на община
Севлиево, като засегнати от близостта на въздействие при реализиране на
проекта.

Във връзка с това отправяме към Вас следното питане.

1. В  Община  Севлиево,  като  собственик  на  68%  от  капитала  на
„Регионално  депо  за  отпадъци  –  Севлиево”  ООД,  постъпвало  ли  е
запитване и проявен ли е интерес, свързан с предвидената дейност на
фирма „Петрургия” ЕООД за:

1.1 За  временно  съхранение  отпадъци  с  код  19  12  10  –  Горими
отпадъци  (RDF –  модифицирани  горива,  получени  от  отпадъци),
свързано  със  заявения  инвестиционен  интерес  на  фирма  „Петрургия”
ЕООД в с.  Върбовка, община Павликени,  област Велико Търново на
територията на РДО – Севлиево?

1.2 За изграждане на площадки за временно съхранение отпадъци
с  код  19  12  10  –  Горими  отпадъци  (RDF –  модифицирани  горива,
получени от отпадъци) от страна на въпросния инвеститор или от други
юридически субекти на територията на Община Севлиево?

1.3 За  депониране  на  отпадъци  след  реализация  на  заявеният
инвестиционен интерес с кодове:

-  10  01  01  –  Сгурия,  шлака  и  дънна  пепел  от  котли  (с
изключение на пепел от котли, упомената в 10 01 04); 

-  10 01 19  Oтпадъци от пречистване на газове,  различни от
упоменатите в 10 01 05, 10 01 07 и 10 01 18;

-  19  08  11*  –  утайки,  съдържащи  опасни  вещества  от
биологично пречистване на промишлени отпадъчни води;

-  19  08 13*  -  утайки,  съдържащи опасни вещества  от  други
видове пречистване на промишлени отпадъчни води (разрешен
за депониране в КР-№ 182-0Н/2007);

1.4 В стартиралата и вече „на финална права“ актуализация на
КР-№ 182-0Н/2007 на Община Севлиево посочените кодове отпадъци в
т. 1.1 и т.1.3 ще бъдат ли разрешени за дейности и за кои по-точно?

Молим,  отчитайки  значението  на  проблема  за  населението  в
община Севлиево, важността на рисковете за земеделието, качеството



на въздуха, почвите, водите, пчеларството и други стопански дейности
да вземете предвид и факта, че множеството от населението следствие
на  геополитическата  динамика  и  информационен  дефицит  относно
конкретния казус имат нужда от мнение и отношение на местно ниво. 

Молим,  да  споделете  мнението  си  като  Кмет  на  община
Севлиево.

2. Намирате  ли  за  опасно  и  застрашаващо  населението,
земеделието качеството на въздуха, водите и почвите от последствията
при реализацията на споменатия проект?

3. При наличие на потенциални рискове какви мерки и действия
бихте и ще предприемете като Кмет на община Севлиево?

  Предвид това, че е изградена система за мониторинг в града,
която следи качеството на въздуха и се подава актуална информация
всеки ден в сайта на общината и на монитор на сградата на общинска
администрация,  правим  извода,  че  ръководството  на  общината
проявява грижа и отговорност към темата, за което сме обнадеждени
за изразяване на мнение по казуса със завода във Върбовка.

Молим, отговорът Ви да ни бъде предоставен на хартиен носител.

 15.03.2022 г. С уважение:

1…………………. 2…………………..
   /С. Георгиева/     /М. Недялков/

3…………………. 4…………………..
   /Х. Гунчев/     /А. Богданов/

5………………….
  /Н. Джабраилов/
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